
Formandens beretning for årerne 2019 og 2020 

 

Velkommen til vores ordinære generalforsamling, som vi er nødt til at afholde på nettet. 

Vi har valgt at skifte bank, for at gøre det mere bekvemt, og dette fungerer nu, som det skal. 

Vi færdiggjorde asfaltering af Kløvervej 52-54 som går til Humlevej, så nu kan hele grundejerforeningen, 

serviceres for sne. 

Vi har afholdt et midsommerarrangement på det grønne område, det var en succes med fint vejr og mange 

deltagere. 

Til de grønne områder, har vi renoveret 1 bænk samt indkøbt 3 nye bordbænke. Endvidere har vi hyret en 

mand til bekæmpelse af bjørneklo. 

Vi har efter henvendelser fra medlemmer, Vedr. træhegn i vej skel, som skrider mod lokalplanen, henvendt 

os til kommunen, som vi afventer svar fra. 

Vi har bedt vores entreprenør om at klare nogle regnvands problemer på Kornvej 40 og 41 samt på 

Rådalsgård Strandpark 26, 28 og 37. Dette burde være klaret d.d. 

Trafikudvalget havde en god dialog med kommunen, og i den forbindelse har vi fået de første tiltag, nemlig 

fortov ud for Rådalsvej 31 og kirkestiens forlængelse til Jyllingehøj. Vi er blevet orienteret om, at der bliver 

etableret fortov ud for Rådalsvej 1, fra Kornvej og på Nordmarksvej til busstoppestedet. På den anden side 

af Nordmarksvej vil der også blive etableret fortov til busstoppestedet, i den forbindelse skal der etableres 

en midter helle, hvilket kræver at kommenen tager ca. 3 kvadratmeter fra vores grønne område. Dette 

ønsker vi generalforsamlingens accept for. 
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